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(CONCEPT) VERSLAG  
ALGEMENE LEDENRAADVERGADERING FASV 

 

 

  
  

Datum                 : 29 maart 2023 
Vergaderlocatie : De Schakel te Nijkerk 
Tijd                       : 12.00 – 16:00 uur 

DEELNEMERS 

Verenigingen aanwezig Verenigingen m.k.a. 

ABOS - Anna Paulowna 
AOBK 
ASGM 
BasBel 
De Senioor Schoonoord-De Kiel- Zweeloo e.o. 
Dordtse Seniorenbond 
Heuvelrug Senioren 
KBO Bemmel-Doornenburg 
LAS 
Ouderenvereniging Markelo 
OVD 
OVO 
Senioren Belangen Woudenberg-Scherpenzeel-
Renswoude 
Senioren Vereniging Steenbergen Dinteloord 
Seniorenbond de Ertepeller 
Vereniging van Senioren Ewijk 
Westerkwartier 

ASVA 
Dhr. D. Appeldoorn-FR lid Drenthe 
KBO-Alverna 
OOVH 
Senioren vereniging  Nieuw Elan 
Senioren Wageningen 
Seniorenvereniging Kanaalzone 
Seniorenvereniging Barger- Oosterveld 
Seniorenvereniging Jongeren van Vroeger 

AGENDA 

1. Opening 
2. Aantal aanwezigen ontvangen afmeldingen 
3. Toelichting op de jaarstukken 
4. Zoektocht nieuwe voorziteer en bestuursleden 
5. Afspraken met de Koepel Gepensioneerden over leden die FASv verlaten en zich rechtstreeks 

willen aansluiten bij de Koepel 
6. Nieuwste ontwikkelingen KBO-PCOB en de gevolgen voor FASv 
7. Het “up-to-date” houden van de ledenadministratie van de FASv 
8. Ingekomen brief “Discussievoorstel herziene taken en verantwoordelijkheden FASv” 
9. Presentatie “Zilveren Gids” 
10. Rondvraag en sluiting 
11. Presentatie over de laatste ontwikkelingen van het nieuwe pensioenakkoord door de voorzitter 

Koepel Gepensioneerden John Kerstens 
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Verslag 

1. Opening: 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom 
 

2. Aantal aanwezigen, ontvangen afmeldingen 
17 verenigingen hebben zich aangemeld, 9 verenigingen/persoon met kennisgeving afgemeld. 
Geplande vergadering in 2022 ging niet door wegens privé omstandigheden van de voorzitter. 
 

3. Toelichting op de jaarstukken 
De begroting van 2022 is bekend  maar door een brand  is de financiële administratie van de 
FASv opgeslagen in een loods. Dat is ook de reden dat de kascommissie nog niet bijeen is 
geweest om de financiële administratie te controleren. 
Zodra dat weer mogelijk is, worden de bevindingen van de kascommissie naar de leden 
gestuurd.  
Van de leden van vereniging BasBel kwam de vraag waarom de leden nog steeds € 3,50 
contributie moesten betalen. De voorzitter legt uit dat het heeft te maken met de opbouw van 
de maximale Algemene reserve, dit is een besluit van de federatieraad. Tevens geeft hij 
nogmaals een uitleg hoe dat zit. Het bestuur legt verantwoording af de aan Federatieraad.  
Omdat niet elke provincie voldoende of geen federatieraadsleden heeft roept de voorzitter op 
dit gestaag op te pakken. 

 
4. Zoektocht nieuwe voorzitter en bestuursleden. 

Aan ieder het verzoek rond te kijken of er in de verenigingen, of daarbuiten, iemand bereid is 
het voorzitterschap op zich te nemen, nieuwe bestuursleden zijn ook van harte welkom. 
 

5. Afspraken met de Koepel Gepensioneerden die de FASv verlaten en zich rechtstreeks 
willen aansluiten bij de Koepel. 
De Koepel Gepensioneerden is opgezet door en voor pensioenverenigingen. Doch op 
individuele seniorenverenigingen is de Koepel Gepensioneerden niet ingericht. Administratief 
is dit voor hen ondoenlijk en krijgen ook geen stemrecht! Zelfstandige seniorenverenigingen 
kunnen daarom geen lid worden van de Koepel Gepensioneerden. Met het bestuur van de 
Koepel en FASv zijn afspraken gemaakt dat verenigingen die zich rechtstreeks willen 
aansluiten bij de Koepel geen toegang krijgen tot het lidmaatschap van de Koepel. 
 

6. Nieuwste ontwikkelingen van KBO-PCOB en de gevolgen voor de FASv. 
Er heerst onvrede bij de KBO-PCOB. KBO Noord-Holland, Overijssel, Gelderland en Limburg 
hebben zich teruggetrokken. Sommige verengingen hebben zich aangemeld bij de FASv.  
Er is ook een samenwerkingsverband van KBO-Brabant met eerder genoemde  
KBO- provinciebesturen. Alles is nog in een verkenningsfase. 

 
7. Het “up-to-date” houden van de ledenadministratie. 

Aan alle verenigingen het verzoek om hun ledenadministratie zoveel mogelijk goed en tijdig bij 

te houden om zo het juiste ledenaantal van de verenigingen tijdig, zo snel mogelijk  

ná 1 januari, door te geven aan Bestuursondersteuning Dim de Wijs. Zo kan er geen 

verwarring ontstaan bij het factureren van de contributie. 

 

8. Ingekomen brief  “Discussievoorstel herziene taken en verantwoordelijkheden FASv 
De brief is naar alle verenigingen gestuurd maar er zijn weinig reacties opgekomen. Van het 
aantal aanwezige verenigingen bij de ALV die wel een reactie gaven waren de meeste het er 
niet mee eens. 
Hier kon geen besluit over worden genomen er was geen meerderheid voor het voorstel 
aanwezig. De federatieraad moet hier een beslissing over nemen. 
Zoals eerder aangegeven, niet iedere provincie heeft geen of voldoende federatieraadsleden, 
de voorzitter dringt hier nogmaals op aan. 
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9. Presentatie “De zilveren Gids” 
Dhr. J. Sanders, de aangever en steller van deze gids, was niet aanwezig. Hij liet zich 
vervangen, doch de vervanger had zich niet goed ingelezen in het stuk en stelde de “Zilveren 
Gids” voor als een soort forum. De bestuursondersteuner, dhr. D. de Wijs, heeft hierop een en 
ander uitgelegd  met zijn bezwaren op de “Zilveren Gids”.  
Bij de eerstvolgende federatieraadsvergadering zal dhr. J. Sanders de gelegenheid krijgen om 
de “Zilveren Gids” te komen uitleggen. 
 

10. Rondvraag en sluiting 
Er waren geen vragen meer waarna de voorzitter de vergadering sloot. 
 

11. Presentaties over de laatste ontwikkelingen van het nieuwe pensioenakkoord en WOOZ 
door de voorzitter Koepel Gepensioneerden John Kerstens 
Presentaties zijn opvraagbaar via bestuursondersteuning@fasv.nl 
 
De voorzitter bedankte dhr. John Kerstens voor zijn duidelijke presentatie en bedankte de 
aanwezigen en wenst hun een behouden thuiskomst. 
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